
 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

A Opening  

 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen wellkom. Bericht van verhindering 
van Doret Tigchelaar en Karlijn Baalman (wordt vervangen door Roeland Groen). 

 

   

B Mededelingen  

  Dhr. Van den Hengel: 

Heeft een mooie leerzame oefening op het gebeid van zelfredzaamheid in zijn 
gemeente gehad. Conclusie: mensen zijn niet zo zelfredzaam als dat we dachten. 
Heeft leerpunten voor zowel crisisorganisatie als bewoners appartementencomplex 
opgeleverd. Eea krijgt een vervolg. Dhr. Van Veldhuizen vraagt naar de benodigde 
vergunningen en evt. verplichte oefeningen. Dhr. Wevers geeft aan dat de 
brandweer bij vergunningplichtige instellingen komt en dan ook het advies geeft 
ontruimingsoefeningen te houden. Hij weet ook dat alleen benodigde techniek niet 
voldoende is. Naar dit landelijke probleem wordt onderzoek gedaan door het IFV. 

Dhr. Joosten: 

Vertelt over de masterclass stralingsincidenten welke hij met drie andere 
burgemeesters heeft bijgewoond. Hij heeft het nodige geleerd. Dhr. Welten en mevr. 
Kroon geven aan dat het ook goed was te horen over een ander risico, nl. Urenco 
Gronau. Er is afgesproken dat daar een vervolg aan wordt gegeven. 

Dhr. Van Veldhuizen: 

Gemeenten hebben (als deelnemer van de VRT) een aansprakelijkstelling van dhr. 
Bakker ontvangen. Voordat hier vragen over komen wil hij graag duidelijk aangeven 
dat Enschede hiervoor aanspreekbaar is. Er is geen mede aansprakelijkheid van de 
VRT of deelnemende gemeenten. Er volgt nog een mail met nadere info.  

 

    

C Verslag AB VRT 1 juli 2019, incl. actielijst  

  Mevr. Haverkamp: 

Heeft nog een vraag over de gemaakte afspraken bij het agendapunt begroting 
2020. Was er niet wat anders afgesproken? Nl. dat we met elkaar in gesprek zouden 
gaan over de uitgangspunten van de begroting?. Dhr. Joosten geeft aan dat er naar 
zijn mening een diepere sessie over de uitgangspunten zou komen. Mevr. Van der 
Kolk heeft deze herinneringen niet. Het lijkt haar niet goed weer alles ter discussie te 
stellen. Het is wel goed over uitgangspunten te spreken. Ook dhr. Welten heeft 
begrepen dat nog overal over gesproken zou kunnen worden. 

De voorzitter dankt voor deze aanscherping. Hoe gaan we nu verder? Dhr. Hofland 
geeft aan dat we nu in gesprek zijn met de raden. O.a. rapport rekenkamer komt aan 
de orde, wettelijke/niet wettelijke taken en de financiën. Hij krijgt hier positieve 
signalen over. Bij de presentatie wordt niet expliciet ingegaan op de uitgangspunten. 
Raden kunnen echter wel zelf zaken aankaarten. De uitgangspunten voor de 
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begroting komen nog wel in het bestuur aan de orde en dan is een discussie 
mogelijk. De voorzitter vraagt of de vergadering hiermee akkoord is. 

Dhr. Joosten geeft aan dat de vraag was hoe verhoging van kosten te voorkomen. 
Hoe bouwt zo’n begroting zich op? Het gaat meer om de techniek en niet om 
radicale bezuinigingen (bijv. sluiten van kazernes). Mevr. Haverkamp vindt het goed 
dat de raden nu langs gegaan wordt en daarna een slag dieper gemaakt wordt met 
het bespreken van de uitgangspunten met het AB. 

De voorzitter concludeert voor nu dat de ronde langs de raden afgemaakt wordt en 
dat over de uitgangspunten van de volgende begroting nader gesproken wordt in het 
AB. Het DB bereidt dit voor. 

 

Verslag wordt verder vastgesteld en actielijst wordt na deze vergadering aangepast. 

    

D Ingekomen stukken  

  Geen vragen/opmerkingen.  

    

E Ter bespreking/Ter besluitvorming  

 1 Berap 2019 

Mevr. Nauta geeft aan dat de berap er goed uit ziet. Er is bewust getemporiseerd in 
uitgaven. Waarom? Dhr. Hofland geeft aan dat dit een inhoudelijke achtergrond 
heeft: eea werd op de markt te duur aangeboden. Mevr. Raven vraagt of de nog niet 
uitgevoerde bezuinigingen gaan lukken. Dhr. Hofland geeft aan dat de insteek is dat 
het gerealiseerd gaat worden. Dhr. Wevers geeft aan dat het om de laatste, meest 
lastige te realiseren bezuinigingen gaat. Het wordt gerealiseerd. Er zal geen 
rekening richting gemeenten gaan. Dhr. Joosten vraagt wat het betekent dat de 
vrijval in investeringen elders wordt ingezet. Dhr. Wevers legt uit dat er oa geen dure 
ICT-diensten meer worden ingehuurd (er wordt meer in the cloud gewerkt). Dhr. Van 
den Hengel vraagt hoe het zit met het structurele voordeel van 400.000 tov de 
verhoging van de bijdrage. Dhr. Hofland geeft aan dat dit wordt betrokken bij de 
uitgangspunten voor de volgende begroting. Wordt dus op teruggekomen. 

Vergadering besluit conform voorstel. 

 

 2 Presentatie ontwikkelingen meldkamer 

Mevr. Meerenburg, projectleider LMS Oost Nederland wordt geïntroduceerd door 
dhr. Schelberg. Zij praat de vergadering bij over de diverse ontwikkelingen tot nu toe 
en het vervolg per 1-1-2020. Daarna geeft dhr. Wevers een toelichting op de 
specifiek Twentse situatie. In de AB-vergadering van 2 december a.s. zal 
besluitvorming over het overdrachtsprotocol plaatsvinden. 

De voorzitter vraagt waar het bestuur straks, als eea geïmplementeerd is, nog 
verantwoordelijk voor is. Dhr. Welten ziet risico’s voor de periode 2020-2022: het 
gaat over van ons naar de politie en er zit spanning op de uitgangspunten). Hoe 
gaan we daar mee om? Waar zijn we dan als bestuur in beeld? Hij wil graag 
aandacht voor de risico’s in het AB-voorstel voor 2 december a.s. Dhr. Schelberg 
geeft aan dat het onderdeel aansturing en governance nog wordt uitgewerkt en in 
het AB aan de orde komt. 

De voorzitter spreekt zijn dank uit voor de presentatie. Het is goed dat een ieder 
weer op vlieghoogte is. 

 

    

F Ter kennisgeving   

 1 Halfjaarrapportage BRZO 

Geen opmerkingen/vragen. 

 

 2 Interne evaluatie 112-incident  



PAGINA 3/3 

 

 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

Dhr. Welten geeft aan dat hij vindt dat in Twente alles netjes afgehandeld is. Er komt 
echter ook nog een landelijke evaluatie. Omdat we helaas met dodelijke slachtoffers 
te maken hebben (ook in Twente), vraagt hij hiermee rekening te houden in de 
landelijke rapporten.  

 3 Brief gebiedsgerichte opkomsttijden 

Geen opmerkingen/vragen. 

 

    

G R  Rondvraag  

  -  

    

H Sluiting  

 De voorzitter sluit de vergadering.  

 

 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur d.d. 2 december 2019. 

 

 

Secretaris,     Voorzitter, 

H.G.W. Meuleman                                                       dr. G.O. van Veldhuizen 

 

 


